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Svar på interpellation 2007:61 om ett musikcentrum i 
Västbodaskolans lokaler 

 

Tomas Rudin (s) har ställt följande fråga till mig:  

 

 Är det en tänkbar lösning att använda Västbodaskolans lokaler till ett musikcentrum 

för Kulturskolans undervisning och repetitionslokaler för rockband och dylikt?  

 

Stadens lokaler bör nyttjas maximalt. Att olika verksamheter, exempelvis Kulturskolan och 

skolorna, samverkar kring lokaler är mycket positivt. Kulturskolans lokalförsörjning är dock 

en fråga för kulturförvaltningen att planera.  

 

Vidare finns det redan långtgående planer för hur Västbodaskolan ska användas. 

Exploateringsnämnden har vid sitt sammanträde den 14 februari fattat beslut om en 

markanvisning för Svenska Bostäder för att omvandla området till bostäder. Det förefaller 

därför inte finnas möjlighet att använda skolans lokaler till ett musikcentrum.  

 

Stockholm den 27 februari 2008 

 

Madeleine Sjöstedt 

Kultur- och idrottsborgarråd 


